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Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

„Szükség van-e a tassi a Dózsa György úton megállni tilos közlekedés i
jelzőtáblákra?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Molnár Csaba
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Állampolgári fogadóórámon tassi vállalkozók kerestek meg az alábbi ügyben .
Amióta a tassi Dózsa György utcában megállni tilos jelz őtáblákat helyeztek el, a
környékbeli épületek, így vendéglátó-ipari egységek, vegyesbolt, virágbolt ,
ráadásul még egy postahivatal is a megszokottnál jóval nehezebbe n
megközelíthetővé vált. A vállalkozók szempontjából súlyos probléma, hogy a
vásárlók nem tudnak megállni a környéken . Ez a helyzet a vállalkozások
ellehetetlenüléséhez vezet !

Kérdezem tehát Miniszter Úrtól :
- Szükség van-e a tassi a Dózsa György útón megállni tilos közlekedési

jelzőtáblákra?
- Várható-e a táblák áthelyezése a közeljövőben?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . február 4.
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